



## Bestyrelsesmøde i MGA DK

Dato:25.03.19	Mødetidspunkt:19.30	Mødested: Hos Signe. Kongevejen 74, Fredens- borg
---------------	---------------------	---

Referent/ordstyrer	Line
Deltagere	Liv, Johan, Signe, Line Charlotte, Stine on-line Ann May fra efter konstitueringen efter lidt tekniske udfordringer.
Afbud	Jeannette

### 1) Valg af ordstyrer og referent/sekretær til næste gang

Handling/aktivitet/konklusion	Ansvarlig person	Tidsfrist
Signe	SS	

### 2) Godkendelse af nærværende dagsorden og punkter til EVT



Handling/aktivitet/konklusion	Ansvarlig person	Tidsfrist
Godkendt		

### 3) Konstituering mm.

Handling/aktivitet/konklusion	Ansvarlig person	Tidsfrist
<p>Konstituering af bestyrelsen og fordeling af arbejdsopgaver. Herunder kontakt til landstrænerne, opdaterede medlemslister, ajourføring af diverse indbetalinger, kontakt til stævneudvalg, kontakt til dommerudvalg, kontakt til bredde - og aktivitetsudvalg. Etc</p> <p>Suppleant ; Liv</p> <p>Formand ; Line</p> <p>Næstformand ; Johan</p> <p>Kontaktpersoner for landstrænerne ; Charlotte og Signe</p> <p>Kontakt til stævneudvalg ; Stine</p> <p>Kontakt til dommerudvalget ; Signe</p> <p>Kontakt til bredde- og aktivitetsudvalget ; Signe</p> <p>Medlemslister ; Liv</p> <p>Stine tjekker stævneindbetalinger</p> <p>Det sikres, at alle har kiggeadgang til banken. Jeannette, Line og Signe har adgang til posteringer.</p> <p>Line betaler fortsat regninger indtil Signe også har adgang.</p>	LK	



## Forretningsorden

Handling/aktivitet/konklusion	Ansvarlig person	Tidsfrist
<p>Drøftelse af forretningsorden for bestyrelsen. Udkast udsendt inden mødet.</p> <p>Drøftet. Der er finjusteringer - Signe retter til inden det offentliggøres.</p> <p>Drøftelse af den Internationale Repræsentants deltagelse i IMGA møder. Det er vigtigt at vedligeholde og understøtte det internationale samarbejde fremadrettet også.</p>	<p>LK</p> <p>LK/SS</p>	

## Status fra diverse udvalg

Handling/aktivitet/konklusion	Ansvarlig person	Tidsfrist
-------------------------------	------------------	-----------



<p>Status fra</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Stævneudvalg ; Pt. nået budgetterede mål til NTC. Rideforbundet anbefaler at de der har været ramt af kværke fremviser dokumentation på, at karantænen er ophævet. Der er pt. 15 hold tilmeldt. Der mangler fortsat lidt bingopræmier. Jonna er supersej til at skaffe sponsorater. Jyske par rykkes fra Jordrup til fam. Husted Hougaard. Status på herpes ; der er ikke nogen retningslinjer - det bestemmer arrangørerne selv. Umiddelbart har vi ikke nogen der har berøringsflader med nogen der er ramt. Norge er ude af karantænen. Stævneudvalget kommer med en udmelding. Alt udstyr er bestilt. Stævneudvalget består pt, af Signe, Stine, Jonna, Jette, Maj-Britt, Julie, Christian, Jørgen. Der er møde d. 9. april</li> <li>- Landstrænere : Der gives diæter cf. kontrakterne. Signe og Charlotte samler op og giver tilbagemeldinger.</li> <li>- IR ; Nikki Carter - vores formand - er død. I England giver man ikke blomster, men donerer til et bestemt formål. Det sørger Signe for. Keith Martin er tiltrådt som formand. Der vælges ny formand på efterårsmødet.</li> <li>- Rytterrep. Alberte har ikke modtaget nogen henvendelser.</li> </ul>	<p>SS CN</p> <p>SS</p>	
---	----------------------------	--

## 6) Medlemshenvendelser



Handling/aktivitet/konklusion	Ansvarlig person	Tidsfrist
Charlotte er fortsat mailansvarlig og lægger relevante mails på FB. Jørgen har henvendt sig vedr. den udstyrstrailer der står hos ham. Traileren skal til Sjælland, da det primært er der der er brug for den. Ann May tager kontakt til Jørgen og sørger for at den kommer til Sjælland.	CN AF	



Handling/aktivitet/konklusion	Ansvarlig person	Tidsfrist



Handling/aktivitet/konklusion	Ansvarlig person	Tidsfrist



<p>Charlotte sender velkomstbrev til nye medlemmer og byder dem også velkommen i FBgruppen.</p> <p>Fondsansøgningen er sendt afsted.</p> <p>Signe har et foreslag om, at der tilbydes et gratis kursus ifm generalforsamlingen til næste år. Der er generelt opbakning til forslaget og der udarbejdes et oplæg.</p> <p>Drøftelse af opvisninger og deltagere. Der er stor forskel på hvad det er for opvisninger og shows. Generelt er det vigtigt med et fokus på lokale ryttere, så vi holder transportudgifterne nede. Til de helt store shows kan der være tale om særligt udvalgte ryttere.</p> <p>Kommende møde ; årshjul herunder vigtige datoer, f.eks. til generalforsamlingen. Mødekalender.</p> <p>Relationsarbejdet i foreningen mhp medlemsfremmende aktiviteter</p> <p>Status på samarbejde med DRF</p> <p>Line udarbejder en doodle. Vi holder møde ultimo april/primo maj for dem der har mulighed for og interesse i at deltage.</p> <p>Der rides efter IMGA's regler og det er dermed ikke muligt at ride bidløst.</p> <p>Drøftes på næste møde.</p> <p>Opslag på FB kommenters som udgangspunkt på inden for 48 timer.</p>	<p>CN</p> <p>SS, CN, SH</p> <p>LK</p> <p>SS</p> <p>LK</p>	<p>Løbende</p>
--	---	----------------